
BJÖRNMOSSEGÅNGEN  Datum: 2012-03-14 
SAMFÄLLIGHETSFÖRENING  Plats: Krusbodabadets konferenslokal 
 
Protokoll från årsstämma 
 
 

1. Till ordförande valdes Jan  Schakowsky. 
2. Till sekreterare valdes Susanne Henriksson. 
3. Till justeringsmän valdes Jessika Landin och Liselott Markusson 
4. Dagordningen godkändes. 
5. Stämman ansågs behörigt utlyst. 
6. Röstlängden fastställdes till 17 röstberättigade. 
7. Genomgång av styrelsens verksamhetsberättelse och bokslut för räkenskapsåret 2011. 

Närvarande revisor läste upp revisionsberättelsen. Verksamhetsberättelsen och 
bokslutet för 2011 godkändes. 

8. Ansvarsfrihet för styrelsen godkändes. 
9. Motion från Bo Petersson Bmg 58. Yrkar att avtalet med Europark sägs upp. Stämman 

anser att parkeringskontroll behövs. 
10. Styrelsens förslag är att arvode till styrelsen är oförändrad och att revisorernas arvode 

ökas från 700kr till 900kr. 
11. Styrelsens förslag till budget samt debiteringslängd för 2012. Rickard Arvidsson 

föreslog lägre medlemsavgift, ex. 500 kr för ”missgynnade” andelsägare under 
betalningstiden för upprustningen av garaget. Stämman beslutade att alla 
andelsavgifter ska vara lika. Budgeten och därmed debiteringslängd för 2012 
fastställdes. 

12. Val av styrelse och styrelseordförande. Nyvalda ledamöter blev Jessica Landin Bmg 
82, Marie Toresson Bmg 56, Chris Nordin Bmg 142, och Roland Berg Bmg 51. Till 
ordförande valdes Jan Schakowsky. 

13. Revisorerna kvarstår i uppdraget. 
14. Till valberedningen omvaldes Liselotta Markusson Bmg 136. Och nyvaldes Stefan 

Röle Bmg 24. 
15. Övriga frågor. Nya styrelsen får i uppdrag att kolla om vårt parkeringsbolag eller 

annat kan sponsra en parkeringsautomat på ”gästparkeringen” och kolla med 
Krusboda torg om deras villkor för boende och gäster. Det finns en folder med info 
om Björnmossegången som har lämnats till nyinflyttade. Stämman ansåg att den bör 
ses över och delas ut till alla hushåll. (Den finns också på hemsidan). Förbud om att 
rasta hundar på gångvägar. Och att hundar skall vara kopplade. Hastighet vid körning i 
området bör ej överskrida promenadtakt. Lena Forsberg vill inte ha sopmoluck på 
gästparkeringen. 

16. Styrelsen och medlemmar tackar avgående ledamöter: Bertil Norrbom, Bert Ekergarn, 
Maria Fransson och Ingegerd Green. 

17. Ordförande Jan Schakowsky tackade alla närvarande för intresset och avslutade mötet 
 

Sekreterare:  Justerare:  Justerare 
 
 
………………… ……………… …………. 
 
Susanne Henriksson Jessica Landin Lotta Markusson 


